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Pełny zapis przebiegu posiedzenia 

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych (nr 204) 
12 czerwca 2019 r. 
Komisja Administracji i Spraw Wewnętrznych, obradująca pod przewodnictwem 
posła Arkadiusza Czartoryskiego (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o wykonywaniu działalności gospo-
darczej w zakresie wytwarzania i obrotu materiałami wybuchowymi, bronią, 
amunicją oraz wyrobami i technologią o przeznaczeniu wojskowym lub poli-
cyjnym (druk nr 3477). 

W posiedzeniu udział wzięli: Sylwester Tułajew sekretarz stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji wraz ze współpracownikami. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Magda Jedynak, Anna Ornat, Anna 
Pilarska – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Wojciech Paluch – legislator z Biura 
Legislacyjnego. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dzień dobry państwu. Proszę o zajęcie miejsc. Przepraszam za spóźnienie, ale były gło-
sowania w Sejmie. 
W porządku  dziennym  posiedzenia  Komisji mamy  rozpatrzenie  uchwały  Senatu 

Rzeczypospolitej Polskiej w sprawie ustawy o wykonywaniu działalności gospodarczej 
w zakresie wytwarzania  i obrotu materiałami wybuchowymi,  bronią,  amunicją  oraz 
wyrobami i technologią o przeznaczeniu wojskowym lub policyjnym. Rozumiem, że jest 
akceptacja porządku obrad. 
Witam serdecznie pana Sylwestra Tułajewa, sekretarza stanu w Ministerstwie Spraw 

Wewnętrznych i Administracji. Gratulujemy objęcia stanowiska. Witam przedstawicieli 
Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Szanowni państwo, pozwólcie, że teraz oddam głos Biuru Legislacyjnemu Kancelarii 

Sejmu. Jest opinia, propozycja ze strony Biura Legislacyjnego, która być może bardzo 
ułatwi  i uprości nam procedowanie dokumentu. Senat naniósł  poprawki. Chcieliby-
śmy usłyszeć opinię Biura Legislacyjnego, jak owe poprawki wyglądają w świetle tego, 
co ustaliła, uchwaliła Komisja na posiedzeniach sprzed kilku tygodni. Bardzo proszę. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, z uwagi na liczbę poprawek, mając na uwadze 
różny ich charakter – nieraz są to poprawki stricte merytoryczne, nieraz są to poprawki 
doprecyzowujące, nieraz poprawki mają charakter legislacyjno-redakcyjny – jak też mając 
na uwadze uzasadnienie poprawek, które zostało zawarte w uchwale Senatu, będziemy 
proponować, żeby niektóre poprawki były głosowane łącznie. Kiedy po kolei będziemy 
przechodzili do poszczególnych poprawek, będziemy sygnalizować konieczność, ewen-
tualnie możliwość ich łącznego głosowania. Wydaje się, że w ten sposób przyspieszymy 
także tok ich rekomendowania Wysokiej Izbie. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję uprzejmie. Rozumiem, że jest zgoda na takie procedowanie. 
Czy ze strony ministerstwa na wstępie są jakieś uwagi? Nie ma. 
Szanowni państwo, Senat po rozpatrzeniu, uchwalonej przez Sejm na posiedzeniu 

w dniu 16 maja ustawy wprowadził do jej tekstu następujące poprawki. Poprawka nr 1 
polega na tym, że w art. 3 w ust. 1 w pkt 12 wyraz „użytkowania” zastępuje się wyrazem 
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„używania”. Rozumiem, że jest zgoda na przyjęcie tej poprawki. Mamy uwagę Biura 
Legislacyjnego. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Chcielibyśmy zaproponować, żeby poprawkę tę głosować łącznie z poprawką nr 8. Wystę-
puje pomiędzy nimi związek merytoryczny. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Rozumiem, że jest zgoda na przyjęcie poprawek nr 1 i 8. 
Poprawka nr 2 polega na tym, że w art. 8 w ust. 1 wyrazy „zmienia lub cofa” zastę-

puje się wyrazami „zmienia, odmawia zmiany lub cofa”. Dziękuję. Rozumiem, że jest 
zgoda. 
Gdyby były uwagi ze strony ministerstwa, proszę o ich sygnalizowanie. 
Poprawka nr 3. Bardzo proszę, Biuro Legislacyjne. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Panie  przewodniczący,  z uwagi  na charakter  poprawki  nr  3  –  dotyczy  ona  głównie 
wytycznych, które są zawarte w upoważnieniach do wydania stosownych aktów wyko-
nawczych przez właściwy organ – proponujemy, żeby głosować ją łącznie z poprawkami 
nr 7, 16, 18, 19 i 23. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Chodzi o poprawki nr 7, 16. 

Legislator Wojciech Paluch: 
18, 19 i 23. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Czy są uwagi? Dziękuję. Przyjęliśmy. 
Poprawka nr 4. Bardzo proszę. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Proponujemy, żeby tę poprawkę głosować łącznie z poprawkami nr 5, 14, 20, 22 i 24. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Rozumiem, że przyjęliśmy. 
Teraz poprawka nr 6. Bardzo proszę. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Poprawkę nr 6 z uwagi na jej charakter należałoby głosować łącznie z poprawkami nr 
15 i 17. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Rozumiem, że przyjęliśmy. 
Poprawka nr 9. Bardzo proszę. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Mając na uwadze uzasadnienie Senatu do poprawek proponujemy, żeby poprawkę nr 9 
głosować łącznie z poprawkami nr 10, 11 i 12. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. 
Poprawka nr 13. Dziękuję. 
Poprawka nr 21. Dziękuję. 
Poprawka nr 25. Dziękuję. 
Poprawka nr 26. Bardzo proszę. 

Legislator Wojciech Paluch: 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, jest to ostatni blok. Poprawkę nr 26 należy 
głosować łącznie z poprawkami nr 27 i 29. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję. Przyjęliśmy. 
Poprawka nr 28. Dziękuję. Przyjęliśmy. 
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Tym sposobem przyjęliśmy całość. Czy musimy jeszcze to głosować? Nie. 
Poseł sprawozdawca. Czy pani poseł Anna Siarkowska wyraża zgodę? 

Poseł Anna Maria Siarkowska (PiS): 
Tak, wyrażam. 

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS): 
Dziękuję bardzo. Czy jest zgoda Komisji? Dziękuję bardzo. 
A zatem, proszę państwa, na tym wyczerpaliśmy porządek obrad. Dziękuję bardzo. 
Zamykam posiedzenie Komisji. W tym tygodniu nie planujemy już posiedzeń. Dzię-

kuję bardzo. 


